
 
 
 

Gemeenteraad  Gooise Meren 
Informatieve vragen van feitelijke/technische aard 

 

Van : Gooise Ouderen Partij 

Datum indiening : 
   16-02-2017 

Betreft :    Evaluatie rapport cameratoezicht horecaconcentratiegebieden 2015 Bussum 

Bijvoorbeeld raadsvoorstel … 
Vraag en beantwoording 
is openbaar 

: (hier aangeven als u dit niet wilt!) 

Datum toezending 
antwoord 

: 27 februari 2017 

 

Inleiding  
In de jaarrekening  Bussum 2015  Blz 15 Voortzetten integraal toezicht in en rond de horecaconcentratiegebieden 
staat;  
 
Het cameratoezicht is in 2015 nog niet geëvalueerd. De fusieperikelen zijn daaraan debet geweest. Vooralsnog 
ziet het er naar uit dat de evaluatie in het eerste kwartaal van 2016 zal plaatsvinden. Afhankelijk van de 
uitkomsten moet dan worden bezien of het cameratoezicht al dan niet moet worden gecontinueerd.  
 
De GOP heeft tijdens de behandeling van de jaarrekening Bussum dd. 15 juni 2016 navraag gedaan over de 
beschikbaarheid van dit evaluatierapport en hierop geen antwoord en ook is nadien dit evaluatierapport niet naar 
de raad gestuurd.  
 

Vragen 

1. De GOP verneemt graag of de toegezegde evaluatie van het cameratoezicht 2015 in Bussum in het 
afgelopen jaar is uitgevoerd en zo ja, dan ontvangen we dit evaluatierapport. 

2. Indien deze evaluatie nog niet heeft plaatsgevonden dan vernemen graag de redenen van dit verzuim en 
wanneer de raad het evaluatierapport tegemoet kan zien. 

 

Antwoord: 

Aan de evaluatie van het cameratoezicht in het horecaconcentratiegebied aan de Generaal de la Reijlaan, 
Vlietlaan en Stationsweg in de woonkern Bussum is september 2016 een start gemaakt. Voor de invoering van het 
cameratoezicht in 2011 heeft er geen nulmeting plaatsgevonden van de objectieve- en subjectieve  veiligheid in 
het gebied. Dit bemoeilijkte het uitvoeren van een effectevaluatie middels een 1-meting. Om deze reden is ervoor 
gekozen om opnieuw een uitgebreide veiligheidsanalyse, van de situatie in het horecaconcentratiegebied, uit te 
voeren. Op basis van deze veiligheidsanalyse en het onderzoek naar cameratoezicht in dit gebied kan er een 
weloverwogen besluit genomen worden of herinvoering van cameratoezicht noodzakelijk is ter handhaving van 
de openbare orde (artikel 151c Gemeentwet). 

De opgevraagde informatie voor de veiligheidsanalyse  is begin februari 2017 door de politie verstrekt. Hierdoor 
heeft de analyse niet eerder plaats kunnen vinden. 

 

Het eindrapport van de praktijkanalyse en het onderzoek is naar verwachting april 2017 voor u beschikbaar.  

 

3. Navraag medio 2016 bij Horeca gelegenheden werd gesuggereerd dat de camera’s in en rond de 
horecaconcentratiegebieden al sinds 2015 of eerder niet of niet allemaal 24/7 operationeel zijn. Klopt 
deze bewering? 



 

Antwoord: 

Er zijn in 2011 drie vaste digitale camera’s geplaatst die het gebied konden waarnemen tijdens de bekende 
uitgaanstijden. Gekozen is voor een ruime opnameperiode tussen 20.00 en 06.00 op vrijdag en zaterdagnacht en 
bij speciale evenementen. Hiermee is het cameratoezicht niet 24/7 operationeel geweest, slechts tijdens 
uitgaanstijden om in het doel te voorzien waarmee cameratoezicht ingevoerd is. Het cameratoezicht is in 2011 
ingezet als sluitstuk op het pakket van maatregelen (mobiele portiers e.d.) om de horecagerelateerde overlast en 
criminaliteit tegen te gaan en hiermee de Bussumse horeca veiliger te maken. Voor dit doel was het niet 
noodzakelijk om 24/7 opnamen te maken. 

 

Het cameratoezicht is in 2011 ingevoerd voor een proef van vier jaar. De proef is in 2015 verlopen en hiermee is het 
cameratoezicht niet meer operationeel. Daarbij heeft het camerasysteem meerdere keren langdurig niet gewerkt 
in de periode 2011 - 2015 als gevolg van technische storingen. 

 

De bewering klopt dus. 

 

4. Indien het evaluatierapport nog niet beschikbaar is dan ontvangt de GOP in afwachting hiervan graag een 
overzicht van de locaties/straten en aantal camera’s . 

 
Antwoord: 

Het cameratoezicht is verwijderd, momenteel zijn slechts de masten en bekabeling nog aanwezig in 
het horecagebied. Deze masten blijven staan tot er besluit is genomen voor de herinvoering van 
cameratoezicht(eventueel plaatsen van nieuw cameratoezicht op deze aansluiting). De afbeeldingen 
hieronder tonen het operationele  cameratoezicht in het verleden (2012). Op de volgende pagina is een 
plattegrond toegevoerd die het zichtsveld van het operationele cameratoezicht toont (2012). 

 

            
Afbeelding: hoek Generaal de la Reijlaan/Albrechtlaan       Afbeelding: kruising Vlietlaan/ Generaal de la Reijlaan 

 

 



 

Afbeelding: zichtveld cameratoezicht (2012)  

 


